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Protokół nr 107/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 27.08.2008 r. 
 
 

Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 
Porządek posiedzenia:  
 

1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
2) Sprawy rożne. 

3) Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego                         
nr 103/2008, 105/2008 oraz 106/2008. 

 

Ad 1) 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 

 
1) ustalenie ceny wywoławczej na zbycie działek pod garaże przy                       

ul. Spokojnej w Lęborku. Rzeczoznawca majątkowy określił wartość 
działki pod garaż wraz z udziałem w gruncie w wysokości 2.982,61 zł                 
( netto). 

Zarząd ustalił cenę wywoławczą dla jednej działki garażowej wraz                    
z udziałem w gruncie 1/23 w kwocie 3.000 zł ( netto) oraz kwotę wadium 
w wysokości 300 zł. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Inspektor Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Iwona Reszka 
przedstawiła: 
 

1) wniosek Starosty Słupskiego o przyjęcie do Specjalnego Ośrodka Szkolno- 
Wychowawczego w Lęborku uczennicy  Gimnazjum Nr 2 w SOSW                     

w Damnicy Sary Fortunka. Inspektor poinformowała, iż Dyrektor SOSW                   
w Lęborku dysponuje wolnym miejscem na przyjęcie ww. uczennicy. 
Zarząd wyraził zgodę na przyjęcie uczennicy i zwrócenie się do Starosty 

Słupskiego o przekazanie subwencji wyliczonej według wag upośledzenia                     
w wysokości jakiej otrzymywali na jej kształcenie. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
2) sprawę dotyczącą skierowania Pawła i Piotra Kąkol do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno- Wychowawczego w Lęborku, którzy mieli być przyjęcie 
do ośrodka z dniem 1 września br. Dyrektor SOSW p. Danuta Rybak nie 
ma możliwości przyjęcia uczniów bez konieczności tworzenia dodatkowych 

zespołów. 
W związku z powyższym Zarząd odmówił przyjęcia uczniów do SOS- W             

w Lęborku z uwagi na koszty jakie należałoby ponieść przy tworzeniu 
dodatkowego zespołu, których nie pokryłaby subwencja.   
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
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3) wniosek kierownika Ośrodka Szkolenia Zawodowego PCRiP p. Teresy 
Fabisiak o dofinansowanie nauki młodzieży w zawodzie piekarz                           

i cukiernik dla 8 uczniów. Kształcenie w tych zawodach trwa 36 miesięcy, 
a całkowity koszt szkolenia teoretycznego wyniesie 18.400 zł w pierwszym 
roku nauki. Według opinii radcy prawnego Starostwa p. Artema 

Baranowskiego stanowiącej załącznik numer 1 do niniejszego protokołu 
występuje możliwość zlecenia wykonania zadania w postaci kształcenia 

uczniów w systemie pozaszkolnym. Postawą regulującą wzajemne 
uprawnienia i zobowiązania obu stron Powiatu i Cechu Rzemiosł Różnych, 
przy którym działa Ośrodek Kształcenia Zawodowego powinna być umowa 

zlecenia. 
 Zarząd wyraził zgodę na zawarcie z PCRiP umowy zlecenia na 

kształcenie w zawodzie piekarz i cukiernik w systemie pozaszkolnym na 
kwotę 12.000 zł. Zgoda obowiązuje na pierwszy rok szkolny, w przypadku 
utrzymania formuły prawnej Zarząd jeszcze raz odnowi podjętą decyzję na 

kolejne lata. Środki należy wykorzystać do końca roku 2008. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
4) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powierzenia 

stanowiska dyrektora PCE- ZSP nr 2 w Lęborku. Uchwałą powierza się              

p. Arturowi Obolewskiemu stanowisko Dyrektora Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego – Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Lęborku na 

okres od 1 września 2008 roku do 31 sierpnia 2013 roku. Inspektor 
dodała, iż Pomorski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię odnośnie 
powierzenia ww. stanowiska p. Arturowi Obolewskiemu.   
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 160/08. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Zarząd przyznał dyrektorowi PCE- ZSP nr 2 p. Arturowi Obolewskiemu 
wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 2.380 zł, dodatek motywacyjny            

w wysokości 200 zł oraz dodatek funkcyjny w kwocie 1.775 zł. Dodatek 
motywacyjny został przyznany na okres od 01.09.2008 r. do 28.02.2009 r. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Zarząd nie wyraził zgody na obsadę trzeciego wicedyrektor w PCE- ZSP nr 

2.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

5) pismo p.o. Dyrektora ZSE-H p. Lucyny Ulewicz- Karaś z prośbą                           
o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczycieli emerytów. Prośba dotyczy 

zatrudnienia: 
–  p. Ryszarda Sałasińskiego jako nauczyciela przysposobienia obronnego 

w wymiarze 1,78 godzin tygodniowo,  

–  p. Jana Foksińskiego jako nauczyciela elementów prawa w wymiarze  
7,14 godzin tygodniowo, 

–  p. Stefanii Bony na czas pełnienia obowiązków p.o. dyrektora przez           

p. Lucynę Ulewicz- Karaś oraz obowiązków wicedyrektora przez                   
p. Jolantę Zielińską w wymiarze  17,86 godzin tygodniowo oraz 

prowadzenie zajęć nauczania indywidualnego w wymiarze 1,78 godzin 
tygodniowo w roku szkolnym 2008/2009. 
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Zarząd wyraził zgodę  na zatrudnienie p. Ryszarda Sałasińskiego oraz 
Jana Foksińskiego na okres roku szkolnego 2008/2009 oraz zatrudnienie  

p. Stefanii Bony na czas pełnienia obowiązków dyrektora przez p. Lucynę 
Ulewicz- Karaś oraz obowiązków wicedyrektora przez p. Jolantę Zielińską. 
Wyrażono również zgodę, aby p. Stefania Bona prowadziła zajęcia  

nauczania indywidualnego w roku szkolnym 2008/2009. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
6) wniosek p.o. Dyrektora PCE- ZSP nr 2 p. Artura Obolewskiego o wyrażenie 

zgody na uruchomienie w roku szkolnym 2008/2009 jednego oddziału 

dwuzawodowego Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w zawodach: 
technik budownictwa i technik handlowiec w systemie zaocznym. Liczba 

kandydatów w zawodzie technik budownictwa na dzień 26.08.2008 r. 
wynosiła 17 słuchaczy, a w zawodzie technik handlowiec 24 słuchaczy. 

Uznano, iż należy wykonać symulację wszystkich kosztów związanych 

z uruchomienie oddziału. W przypadku, gdy subwencja wystarczy                     
i pokryje koszty Zarząd wyrazi zgodę na jego uruchomienie, natomiast              
gdy koszty przewyższą subwencję Zarząd zgody nie wyda. Ewentualna 

zgoda dotyczy uruchomienia I roku szkolnego 2008/2009. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił: 
 

1) informację Ministerstwa Finansów dot. podziału środków rezerwy części 
oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego. 
Kierownik poinformował, iż Starostwo wystąpiło o kwotę 69.134 zł na 

remonty w ZSGŻiA oraz PCE- ZSP nr 2, a otrzymano kwotę 18.666 zł. 
Z uwagi iż środki przekazane z Ministerstwa są niższe od wnioskowanej 

kwoty Zarząd uznał, iż należy je przekazać do jednej szkoły- PCE- ZSP nr 
2. Jednocześnie nie żąda od szkoły zwrotu nadpłaty przekazanych 
środków finansowych w kwocie 29.743 zł na poczet wkładu własnego. 

/ 3 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania, 1 osoba nieobecna 
na posiedzeniu/ 

 
Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 
 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie przyjęcia 
informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2008 roku                          
- załącznik numer 2 do niniejszego protokołu. Skarbnik dodała, iż 
uzupełnieniem informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 
2008 roku jest informacja z wykonania planu finansowego za I- sze 

półrocze 2008 roku Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku stanowiąca załącznik numer 3. 

Starosta p. Ryszard Wenta dodał, iż zagrożeniem może być 
niewykonanie dochodów własnych, które w sierpniu br. zostały 
zastąpione zaciągniętym kredytem na kwotę 5.160.000 zł. W sierpniu br. 

uruchomiono kwotę 2.000.000 zł, następna transza planowana jest na 
miesiąc wrzesień, a ostatnia na październik. Dochody z majątku powiatu 

zostały wykonane w  2,94 %.  
Plan  dochodów  z majątku  na cały  2008 rok zakłada m.in. : 



 4 

– sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 2 miasta Łeby przy ul. 
Leśnej ( działka nr 54/4) plan  4.500.000 zł  wykonanie 0 zł, 

– sprzedaż  działek  w obrębie Nowęcin plan 266.250 zł wykonanie 0 zł, 
– sprzedaż działki Nr 184/1 Lębork ul. Traugutta plan 326.000 zł   

wykonanie   205.050,00 zł, 

– sprzedaż 22 działek  wydzielonych z działki nr 13 położonej  w Lęborku 
przy ul. Artylerzystów plan 660.000 zł  wykonanie 0 zł, 

– sprzedaż nieruchomości  położonej  w obrębie  2 miasta Lęborka, 
działka nr 184/6 ( garaże) plan120.000 zł  wykonanie  0 zł, 

– sprzedaż nieruchomości  położonej  w obrębie Leśnice działka  

nr226/3 – las plan 5.000 zł  wykonanie  0 zł, 
– sprzedaż  nieruchomości na raty plan 25.908 zł wykonanie 0 zł. 

Skarbnik dodała, iż w 2008 roku będzie potrzeba zwiększenia 
wydatków na zabezpieczenie środków na spłatę odsetek w kwocie pow. 
100.000 zł na zaciągnięty kredyt w wysokości 5.160.000 zł. W przypadku 

nie uzyskania planowanych dochodów z majątku powiatu zaistnieje 
potrzeba uruchomienia kredytu na budowę Boiska Orlik 2012 na kwotę 
1.600.000 zł. Dodała iż w budżecie brakuje środków na nadzór 

budowlany w wysokości ok. 11.700 zł. Jednocześnie kwota 660.000 zł 
zmniejszy kwotę przychodów, którą otrzymamy od Marszałka 

Województwa Pomorskiego oraz Wojewody Pomorskiego. 
Odnośnie sprzedaży nieruchomości przy ul. Artylerzystów w Lęborku 

Starosta p. Ryszard Wenta przypomniał, iż ogólna wartość działki sięga 

kwoty 3.656.000 zł. Ze strony Miasta nie ma jeszcze rozstrzygnięcia w tej 
sprawie.  

W przypadku sprzedaży nieruchomości przy ul. Leśnej w Łebie,                    

w sytuacji gdyby przetarg został nierozstrzygnięty zaproponowano, aby 
podzielić nieruchomość na dwie części i rozpisać odrębne dwa przetargi. 

Z uwagi, iż w 2009 roku schronisko w Łebie nie będzie funkcjonowało 
Dyrektor PCE- ZSOP nr 2 powinien podjąć procedurę sprzedaży 
wyposażenia ruchomego schroniska. Gdy sprzedaż nie dojdzie do skutku 

należy zastanowić się nad nieodpłatnym przekazaniem wyposażenia  na 
rzecz instytucji społecznych takich jak np. Caritas. 

Zarząd przyjął informację z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 
2008 roku jednocześnie podejmując uchwałę nr 158/08. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie harmonogramu 
realizacji dochodów i wydatków na rok 2008. Zmiany harmonogramu 
dotyczą poszczególnych jednostek. O zmianie harmonogramu jednostki 
budżetowe, inspekcje i służby powiatowe powiadomione zostaną                       

w terminie 7 dni od daty podjęcia uchwały.  
Zarząd podjął uchwałę nadając jej nr 159/08. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

3) informację dotyczącą zmian wynagrodzeń w jednostkach organizacyjnych 

powiatu- załącznik numer 4 do niniejszego protokołu. 
Zarząd przyjął informację. 

Dodatkowo Starosta p. Ryszard Wenta poprosił o przygotowanie 
zestawienia propozycji wynagrodzeń dyrektorów jednostek 
organizacyjnych. 
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Ad 2) 
 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż chce przyznać nagrodę 
Starosty Lęborskiego dla dyrektora PCE- ZSP nr 2 p. Alicji Zajączkowskiej, 
którą będzie chciał wręczyć w dniu 01.09.2008 r. po uzyskaniu wszystkich 

niezbędnych opinii merytorycznych komisji. 
 

Biorąc pod uwagę fakt, iż Wojewoda Pomorski wyraził zgodę, aby nabyć 
nieruchomość w Ługach za 5 % jej wartości Zarząd zaproponował, aby 
sprzedać nieruchomość, a uzyskane ze sprzedaży środki przeznaczyć na 

zakup mieszkania socjalnego. 
W związku z powyższym należy przygotować stosowną uchwałę Rady Powiatu 

w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w m. Ługi. 
 
Ad 3) 

 
Protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 103/2008, 105/2008 
oraz 106/2008 zostały przyjęte bez uwag. 

 
Na powyższym protokół zakończono. 

 
Protokołowała:  
Żaneta Płotka 


